

**WHY CELEBRATE EASTER?**  
為什麼慶祝復活節？

# WHY CELEBRATE EASTER? 為什麼慶祝復活節？

*Easter is the Church's celebration of Christ's resurrection from the dead.*

復活節是教會慶祝耶穌死裡復活的節日

---

# THE BAD NEWS 壞消息

---

- *We are sinners by nature.*  
我們生來是罪人。

## SUGAR / 糖糖

---

- Favorite things to do – claw the couch, hunt lizards & birds, eat them
  - 最喜歡的事——撓沙發，抓蜥蜴&小鳥，然後吃掉他們
- 



---

# THE BAD NEWS 壞消息

---

- *We are sinners by nature.*  
我們生來是罪人。
- *We also choose to sin and are, therefore, guilty sinners.*  
我們也自願犯罪，因此是罪有應得的罪人。
- *The consequence of sin is death.*  
罪的後果就是死。

# THE GOOD NEWS

## 好消息

---

- *Jesus wasn't born with a sinful nature, nor was he ever guilty of sin.*  
耶穌生來並不是罪人，也沒有犯過罪。
- *Jesus gave his life as a ransom for those under the law of sin and death.*  
耶穌獻上自己的生命，為那些在罪和死權下的人作挽回祭。
- *The Spirit who indwelt Christ was not subject to death.*  
住在基督裡的靈並不在死的權下。

---

# WHY CELEBRATE EASTER?

為什麼慶祝  
復活節？

---

- *God promises us eternal life by the same Spirit that raised Christ from the dead.*  
藉著讓基督死裡復活的靈，神應許我們永生。
- *The life-giving principle of the Spirit has triumphed over the principle of sin and death.*  
聖靈賜生命之道戰勝了罪與死之道。

## WHY CELEBRATE EASTER? 為什麼慶祝復活節?

---

- *Christ's resurrection can also be your resurrection from physical and spiritual death.*

- 基督的復活也可以是你從肉身和靈的死亡裡復活。

---